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Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het kamerlid Van Vroonhoven van uw Kamer inzake de 
veiligheid op scholen. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2060711860. 
 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
Marja van Bijsterveldt-Vliegenthart 
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De voorzitter van de Tweede Kamer 
der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag  

vragen van het kamerlid 
Van Vroonhoven (CDA)  
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Antwoorden op de schriftelijke vragen van het kamerlid Van Vroonhoven van de Tweede Kamer der 
Staten-Generaal aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (ingezonden d.d. 11 
april 2007 met kenmerk 2060711860) 
 
 
1. Vraag: Bent u op de hoogte van het Nationaal Beveiligingsonderzoek van Securicor waaruit blijkt 
dat onder andere onderwijs het slechtst scoort op veiligheid? 1 
 
      Antwoord:  Ja. Het betreft een onderzoek naar beveiliging onder bedrijven in Nederland met 
minimaal 200 werknemers, verdeeld over 9 sectoren, waaronder onderwijs.  
Het Nationaal Beveiligingsonderzoek is door Securitas, een bedrijf werkzaam in de commerciële 
beveiligingssector, opgezet als een selectieve steekproef onder 394 respondenten, waardoor sprake is 
van een niet-representatief onderzoek. De onderzoekers zelf geven in het rapport aan dat sprake is van 
een ‘schatting van de werkelijkheid’.  
 
Bij nadere bestudering van de rapportage blijkt nergens de conclusie te worden getrokken dat het 
segment  ‘onderwijs’ ‘het slechtst scoort op veiligheid’. Wel wordt beschreven dat 55% van de 
respondenten uit het onderwijs aangeeft redelijk kwetsbaar te zijn, en 10% aangeeft zeer kwetsbaar te 
zijn. Daarmee komt het onderwijs in dit onderzoek net iets lager uit dan de koploper ‘gezondheidszorg’ 
(56%).  
 
2.    Vraag: Komen deze gegevens overeen met de gegevens waar u over beschikt? 
 
       Antwoord: Nee. De cijfers waarover ik beschik, onder andere afkomstig uit de veiligheidsmonitors 
in het VO (Tweede Kamerstukken 29240, nr. 14) en in het MBO en het onderwijsverslag 2004-2005 van 
de Inspectie van het Onderwijs (Tweede Kamerstukken 30300 VIII, nr. 221), hebben betrekking op het 
bredere spectrum van de sociale veiligheid(sgevoelens) op school onder leerlingen, (ondersteunend) 
onderwijspersoneel en schoolleiding. Uit deze gegevens blijkt dat meer dan 90% van leerlingen en 
onderwijspersoneel zich veilig voelt op school. 
 

3.    Vraag: Welke maatregelen bent u van plan te gaan nemen om de veiligheid op school te 
verbeteren? 
 
       Antwoord: Tot nu toe is het niet noodzakelijk gebleken het huidige veiligheidsbeleid te wijzigen 
(zie ook de voortgangsrapportage aan de Tweede Kamer van 14 september 2006, Kamerstukken 
29240, nr.14). Na de zomer ontvangt de Tweede Kamer van mij een beleidsbrief aangaande dit 
onderwerp, waarin ik in zal gaan op de voortgang van het ingezette veiligheidsbeleid, daar een weging 
aan zal toekennen en tevens aan zal geven of er aanleiding bestaat om aanvullende maatregelen van 
rijkswege te treffen. 
 

                                                             
1 Facto Magazine, 3 april 2007 


